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Upravená verze ke zveřejnění z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle zákona o ochraně osobních údajů 

 

Zápis 
 

z 24. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 2. října 2017  
od 18:00 hodin  v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 17 zastupitelů dle prezenční listiny 
Omluveni: p. Minich, p. Sklenář, Mgr. Meinl, Ing. Svoboda. 
 
 
1) Zahájení, schválení programu jednání. 
 
Zasedání zahájil starosta města Jiří Struček. 
 
 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost. Konstatoval, že zasedání je usnášeníschopné. 
Rovněž konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle zákona o obcích. 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně. 
 
1) Zahájení. 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání. 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 28.8.2017, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města. 

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich zástupců. 
6) Zpráva o činnosti Městské policie Tachov. 
7) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
8) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné působnosti. 
9) Usnesení a závěr. 
 
 
 
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu. 

 
Poté byli panem starostou navrženi a jednomyslně schváleni do návrhové komise: p. Větrovský, 
MUDr. Šimková, p. Dvořák. 
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni paní Malá, Ing. Soukup. 
Zapisovatelkou byla jmenována: Bc. Michaela Mrázová. 
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3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova. 

 

Zprávu o činnosti rady města za uplynulé období přednesl pan starosta. 
 
Řešení návrhů, připomínek a dotazů osadních výborů, zastupitelů a občanů   
na 23. zasedání zastupitelstva města: 
 
I.Nové úkoly  
 
Na základě připomínek osadních výborů, zastupitelů a občanů : 
1. Požadavky osadního výboru Vítkov: 
a) umístění 2 lamp veřejného osvětlení v osadě 
Starosta: Požadavek na osazení dvou světel podle jejich požadavků nebylo možné provést, 
proto bylo nalezeno jiné technické řešení, které bylo již dokončeno. A to montáží výložníků s 
možností osazení 2 svítidel na jeden stožár VO tak, aby byl lépe osvětlen prostor s 
požadovaným doplněním světel. 
b) zamezení parkování nákladních vozidel v osadě v nočních hodinách 
Starosta: Návrh na přesun dopravního značení na začátek osady o existenci parkoviště 
nákladních vozidel je v řešení se SÚS a ODSH. 
c) pořízení 2 ks pivních setů a setu pro čepování piva 
Starosta: V osadě jsou již 3 pivní sety. Organizace města pivní sety vlastní a může je do osady 
na akce zapůjčit. Set na čepování piva lze v několika provozovnách ve městě zapůjčit za 
symbolickou cenu (cca 300,-Kč/víkend). Případně si na pořízení obojího zařízení může spolek 
v osadě požádat o grant či dotaci. 
d) zbudování „dřevěného altánu“ (chatky) 
Starosta: Dle územního plánu a stavebního zákona nelze záměr v osadě realizovat. Město 
nabízí dlouhodobé zapůjčení (jaro-podzim) velkokapacitního stanu. 
e) vybudování posilovacího a relaxačního hřiště  
Starosta: Dle územního plánu a stavebního zákona nelze záměr v osadě realizovat. 
f) oprava/odstranění starých herních prvků na dětském hřišti 
Starosta: Hřiště bylo vybudováno svépomocí občanů a nesplňuje předepsané normy. Město jej 
proto nebude opravovat, může zajistit celkovou likvidaci. 

 
2. Požadavky osadního výboru Mýto 

a) obnova stezky u rybníčka  
b) úprava zbořeniště mezi rybníčky 
c) sekání plochy mezi rybníčky 
Starosta: ORI svolal místní šetření, kde byl domluven s p. Kudláčkem další postup.  
d) absence ČOV u bytovky čp. 155 
Starosta: Řeší OŽP MěÚ s jedním ze spolumajitelů, řešení komplikují vlastnické vztahy. MěÚ 
zaměří svoji pozornost i na ostatní vlastníky nemovitostí, jak mají zajištěn provoz domácích 
ČOV/septiků.  
 
3. Požadavky osadního výboru Malý Rapotín 

a) nevypouštět na zimu rybník v osadě  
Starosta: Rybník má v nájmu Český Rybářský svaz, bude svoláno jednání  na den 12.10.2017. 
b) oprava spalinových cest v kulturní místnosti 
Starosta: Zkontaktován a zajištěn kominík p. Konečný, je domluveno s předsedou osadního 
výboru p. Čermákem.  Pan Konečný zkontaktuje (dle svého pracovního  vytížení - cca ve 
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dnech od 19.9. - 1.10.2017) p. Čermáka, ohledně revize přímo na místě, tj. v kulturní 
místnosti v Malém Rapotíně. 
c) zbudování dětského hřiště 
Starosta: Město prioritně zajišťuje budování hřišť na sídlištích ve městě. Vzhledem 
k předpokládané využitelnosti v budoucnu město neuvažuje o vybudování hřiště v osadě. 
d) oprava pěší stezky z osady k benzínové pumpě 
Starosta: Byla provedena kontrola stavu. Oprava bude zahrnuta při vybudování stezky 
M.Rapotín k sídlu HZS Tachov. 
e) vybudování stezky v úseku M.Rapotín – sídlo HZS Tachov - připojení stezky na město  
Starosta: Záležitost řeší ORI MěÚ, probíhá projektová příprava. 
f) přístup k obecní studni  
Starosta: Na obecní studni byl zveřejněn pokyn (cedule), že studna je pro veškerou veřejnost. 
4. Zaslat odpověď p.Minichovi na dotaz : „Jak je možné vybudovat bez povolení příslušného 
úřadu zpevněnou plochu na zeleni ve V.Rapotíně ?“ 
Starosta: Panu zastupiteli Minichovi byl zaslán dopis ohledně zpevněné plochy ve 
V.Rapotíně. 

 
 
 II. Rozpracované  úkoly : 

 

1. Řešit umístění nového přechodu pro chodce na komunikaci v úseku od Benziny (Plzeňská 
ul.) k Úřadu práce (Tř.Míru) 
Starosta: V současné době probíhá projektová příprava. Úkol trvá. 

2. Po zpracování studie možného parkování řešit rozšíření parkovacích míst na sídl.“západ“ 
Starosta: Probíhá projektová příprava, pokud se vše povede, vznikne nových  
32 parkovacích míst. 
 

Další dotazy ani připomínky vzneseny nebyly. 
 
Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 28.08.2017, kontrole usnesení  
a vyřizování návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali 
zastupitelé jednomyslně na vědomí. 
 
 
 
4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 

 
Bod řídil p. starosta a předal slovo předsedům výborů zastupitelstva města.  
 
Paní Malá, předsedkyně finančního výboru, přečetla zápis z jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 27.9.2017. 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) Vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Tachov, 

konaného dne 27.9.2017. 
b) Vzali na vědomí rezignaci Ing. Eleonory Herlíkové a pí Ludmily Horáčkové na členství 

ve finančním výboru zastupitelstva města. Finanční výbor bude do doby zvolení nových 
členů pracovat ve tříčlenném složení (zákonný minimální počet). 
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c) Schválili poskytnutí finanční odměny ve výši 1.500,- Kč Ing. Eleonoře Herlíkové  
a pí Ludmile Horáčkové za práci ve finančním výboru zastupitelstva města v roce 2017. 

d) Schválili plán práce finančního výboru na 2. pololetí 2017. 
 
Ing. Soukup, předseda kontrolního výboru, přečetl zápis z jednání Kontrolního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 18.9.2017. 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) Vzali na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Tachov, 

konaného dne 18.9.2017. 
b) Schválili plán kontroly navržené Kontrolním výborem Zastupitelstva města Tachov. 
 
 
 
5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců. 

 

Bod vedl Mgr. Straka.  
Konstatoval, že k dnešnímu jednání zastupitelstva města přišly celkem dva zápisy. Jako první 
přečetl zápis z jednání Osadního výboru Velký Rapotín ze dne 8.9.2017.  
Dále přečetl zápis ze schůze Osadního výboru Malý Rapotín ze dne 9.9.2017. K bodu 1 a 2 
zápisu doplnil, že po jednání minulého zastupitelstva se rada města konala dne 6.9.2017 a 
schůze OV se konala 9.9.2017, čili odpověď nestačila přijít tak rychle. Informace zazněly ve 
zprávě o činnosti rady města.  
 
Poté vyzval Mgr. Straka přítomné předsedy osadních výborů, zda mají zájem vystoupit.  
 
Pan Kudláček, předseda OV Mýto vystoupil s opakovaným požadavkem na vybudování 
čističky odpadních vod u bytovky čp. 155 Mýto. Situace trvá 4 roky, její vybudování se 
neustále odkládá. Chtějí požádat o radu Inspekci životního prostředí. Navrhl, aby stavební 
úřad přišel septik zkontrolovat. 
 
Paní Řezníčková, která bydlí v rodinném domě pod bytovkou č. 155, se dotazovala, jak 
dlouho bude čekat, než se situace vyřeší.  
 
Mgr. Straka odpověděl, že se jedná o výkon státní správy a požádal RNDr. Rolka  
o vysvětlení.  
 
RNDr. Rolko sdělil, že OŽP to řeší, ale je zde problém vlastnický. Vlastníci nemovitosti jsou 
dva, z toho jeden v zahraničí. Čeká se na to, až jeden z majitelů začne konat. Pokuty už OŽP 
majitelům udělil, bohužel to nerespektují. Jedna z možností je, že by se prostřednictvím 
městského úřadu udělaly sanace a podobné věci, úřad by to zaplatil a poté vymáhal, což je 
dost složité. Bez vyřešení vlastnických vztahů to je problematické.  
 
Pan Kudláček potvrdil, že vlastníci jsou skutečně dva. Septik ale propouští a vyváží se jednou 
za půl roku. V bytovce žije 13 lidí, když se spočítá 13 osob a vynásobí se to 50-ti litry, tak si 
představte, kolik kubíků vody jde ven pod dům rodiny Řezníčků.  
 
RNDr. Rolko doplnil, že OŽP řeší vypouštění odpadních vod. Pokud se má septik vyvážet, je 
to věc stavebního úřadu. 
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Jako další vystoupil pan Ráž, člen OV Malý Rapotín. Vysvětlil, proč v zápise ze schůze 
zmiňují, že nejsou reakce ze strany úřadu. Starají se o to, aby bylo v osadě vyžití a hledají 
cesty, jak co nejlépe kontaktovat osadu s městem Tachov. Na město se obrací pouze  
s požadavky, které řešit neumí. Co se týče požadavku úpravy spalinových cesty v kulturní 
místnosti, jedná se o výstavbu komína. To není schopen OV udělat svépomocí, natož to 
zaplatit. Na problémy se nereaguje, a když se nenapíše zápis ze schůze nebo někdo ze 
zástupců nepřijde na zastupitelstvo, působí to, jako že se v osadě nic neděje. Na druhou stranu 
OV nedostane žádné vyjádření k tomu, co se bude dělat nebo když se to nebude dělat, tak 
vysvětlení proč se to nebude dělat. Zdůvodnění, že se v Malém Rapotíně nepostaví dětské 
hřiště, protože se postaví někde jinde, s tím se zásadně nemůže spokojit. Prosí, aby se zaujalo 
stanovisko takové, že se napíše vyjádření předsedovi OV k jednotlivým bodům a kdo za to 
nese odpovědnost ze státních úředníků městského úřadu, aby bylo jasné, na koho se obrátit. 
Navrhuje, aby když má někdo z úředníků pochybnosti, zajel do M. Rapotína, ověřil stav  
a potom teprve o situaci rozhodoval, pro příklad může být uveden prodej pozemku panu 
Jakubcovi. S vyčištěním jezírka se zatím nic neděje a požadavek byl uveden v několika 
zápisech.  
 
Mgr. Straka doplnil, že písemná odpověď byla zaslána patronovi osady Ing. Heřmanovi. 
Ideální by bylo řešit záležitosti přes patrona osady. Ke všem požadavkům z minulého zápisu 
OV byly přiděleny patřičné odbory, které mají na starost vypořádání požadavků. 
 
Pan Ráž uvedl, že si přeje, aby se věci řešily přes předsedu Osadního výboru Malý Rapotín, 
který byl zvolen občany osady. 
 
Pan Dvořák se dotázal, zda je možné uložit patřičným odborům lhůtu, do kdy mají úkoly 
splnit.  
 
Pan starosta sdělil, že celá řada odpovědí na požadavky byla již zmíněna v přednesené zprávě 
o činnosti. Většina připomínek je řešena průběžně, tak těžko lze stanovovat časové úseky pro 
splnění. Vyřízení některých záležitostí trvá delší dobu, s tím se bohužel nedá nic dělat. 
Nesouhlasí s p. Rážem v tom, že se město požadavky nezabývá. Předpokládalo se, že přes 
patrona osady se odpověď do výboru dostane, bude se tedy zasílat přímo předsedovi. 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) Vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Velký Rapotín ze dne 8.9.2017. 
b) Odvolali dosavadní předsedkyni Osadního výboru Velký Rapotín pí Miloslavu Černou. 
c) na základě jednání Osadního výboru Velký Rapotín ze dne 8.9.2017 zvolili za: 

a. předsedu výboru: Jaroslava Ruta 
b. členy výboru: Vilmu Berdychovou, Jiřího Provazníka, Luborku Rousovou 

d) Vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Malý Rapotín ze dne 9.9.2017. 
e) Uložili odborům městského úřadu připravit stanovisko k předloženým požadavkům. 
 
 
 
6) Zpráva o činnosti Městské policie Tachov. 

 
Bod vedl pan starosta.  
Sdělil, že zpráva byla zpracována vrchním strážníkem p. Litomerickým a všichni zastupitelé ji 
obdrželi v podkladových materiálech. 
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Na radě města se domluvilo, že se zpráva o činnosti městské policie bude předkládat vždy 
k 31.12., jako se předkládají zprávy jiných organizací. Informoval zastupitele a veřejnost, že 
od příštího roku se připravuje vyzbrojení městské policie, toto rozhodnutí se dlouho 
zvažovalo. Záležitost se konzultovala i s jinými městy a zjistilo se, že v drtivé většině měst 
městská policie ozbrojená je. Je nedostatek státních policistů a celá řada úkonů probíhá 
v součinnosti státní a městské policie, proto by měli disponovat podobnou nebo stejnou 
výzbrojí. V rozpočtu pro rok 2018 bude rozšíření finančních prostředků pro městskou policii 
navrženo. 
 
Zastupitelé jednomyslně: 
a) Vzali na vědomí zprávu o činnosti Městské policie Tachov za období od 26.8.2016 do 

23.08.2017. 
b) Schválili předložení příští zprávy o činnosti MP za období 24.8.2017 – 31.12.2018. 
 
 
 
7) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
Bod vedl Ing. Heřman. 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili záměr bezúplatného převodu pozemků v k.ú. Tachov: 
parcely č. 2713/281 o výměře 1 m2 a parcely č. 2713/282 o výměře 1 m2, vzniklých na 
základě geometrického plánu č. 4676-194/2017 pro účely užívání anglických dvorků  
u budovy č. p. 2018, dále parcely č. 2713/177 o výměře 1 m2 pro účely užívání pod schodem 
u budovy č. p. 2018. 
 

Zastupitelé jednomyslně neschválili záměr odprodeje p.p.č. 2685/3 v k.ú. Tachov o výměře 
724 m2 pro účely zřízení mycího centra pro osobní automobily¸ protože město má zájem 
předmětný pozemek využít pro vlastní budoucí potřebu a nemá zájem se ho v současné době 
zbavovat. 
 

Zastupitelé jednomyslně neschválili záměr odprodeje p.p.č. 2726/100 a části p.p.č. 2726/115 
v k.ú. Tachov o výměře cca 200 m2 pro účely užívání za RD 1767 v ulici U Penzionu¸ 
protože město má zájem předmětný pozemek využít pro vlastní budoucí potřebu a nemá 
zájem se ho v současné době zbavovat. 
 

Zastupitelé jednomyslně schválili odprodej p.p.č. 2473/86 v k.ú. Tachov o výměře 55 m2 dle 
GP č. 4687-197/2017 pro manžele Mgr. L. B. A. a T. B., Bělojarská, Tachov pro účely 
užívání u domu čp. 2158, za kupní cenu ve výši 300 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. 
Geometrický plán byl vyhotoven na náklady kupujícího. V rozsahu převáděného pozemku 
bude zřízeno bezúplatné věcné břemeno chůze a jízdy pro Město Tachov – vlastníka 
nemovitosti oprávněné st.p.č. 2473/12 v k.ú. Tachov. 
 

Zastupitelé jednomyslně schválili odprodej p.p.č. 3008/1 o výměře 53 m2 v k.ú. Tachov pro 
M. M., Kostelní, Tachov, pro účely užívání přístupové a příjezdové cesty k zahradě na p.p.č. 
3007, 3009/1 a 3008/3 v k.ú. Tachov za kupní cenu ve výši 5 Kč + DPH v platné sazbě. 
 

Zastupitelé jednomyslně schválili odprodej p.p.č. 1167/3 v k.ú. Tachov o výměře 31 m2 pro 
M. P., Svobody, Liberec, pro účely užívání za rodinným domem čp. 1239 v Americké ulici, 
za kupní cenu ve výši 50 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě.  
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Zastupitelé 13-ti hlasy schválili prodej bytové jednotky č. 1636/5 v Tachově, ul. Hornická 
1636 o celkové ploše 39,88 m2 včetně podílu o velikosti 328/10000 na společných částech 
domu čp. 1636 stavební parcele č. 1734/1, tedy nemovitosti zapsané na LV č.  2822 a č. 3870 
v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Plzeňský kraj, katastrální pracoviště 
Tachov, pro obec a katastrální území Tachov, do vlastnictví současného nájemce J. P., bytem 
Hornická, Tachov za cenu zjištěnou dle znaleckého posudku č. 4136/17 ze dne 25.06.2017 ve 
výši 408.230,- Kč s podmínkou tříletého předkupního práva pro město Tachov. 
Kupní smlouva bude uzavřena nejpozději do 90 dnů po schválení prodeje v zastupitelstvu 
města. 
Proti: Mgr. Vrána, Ing. Soukup, Bc. Bočan 
Zdržel se: Mgr. Straka 
 

Zastupitelé jednomyslně schválili pozastavit prodej bytových jednotek do doby schválení 
nových Zásad na prodej bytů a bytových domů ve vlastnictví Města Tachova. 
 

Zastupitelé 16-ti hlasy neschválili záměr prodeje bytové jednotky č. 1740/10 v Tachově,  
ul. Jana Ziky 1740 o celkové ploše 40,94 m2 (1+1) včetně podílu o velikosti 259/10000 na 
společných částech domu čp. 1739 a čp. 1740 a stavebních parc. č. 3117/42 a č. 3117/43, tedy 
nemovitosti zapsané na LV č.  2874 a č. 3667 v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním 
úřadem pro Plzeňský kraj, katastrální pracoviště Tachov, pro obec a katastrální území Tachov, 
na základě žádosti současného nájemce J. K., bytem Jana Ziky, Tachov, za cenu zjištěnou dle 
znaleckého posudku č. 4154/17 ze dne 14.09.2017 ve výši 446.480,- Kč s podmínkou 
tříletého předkupního práva pro město Tachov. 
Zdržel se: MUDr. Šimková 
 

K následujícímu návrhu Ing. Heřman doplnil, že pan Swoboda byl významným starostou 
města, který úřadoval s mandátem mezi lety 1871 – 1910. Pan Rumpler byl malíř, čestný 
občan města Tachova a profesor na výtvarné akademii ve Vídni, jehož obrazy jsou k vidění 
v tachovském muzeu.  
 
Ing. Soukup se dotázal, proč nové názvy ulic nebyly vybrány z předložených návrhů od 
občanů, když byla vypsána veřejná soutěž.  
 
Pan starosta sdělil, že návrhů byla celá řada. Kdysi v minulosti při pojmenování nových ulic 
tyto konkrétní dva názvy už několikrát padly. Je pravdou, že v návrzích od občanů se tento 
návrh neobjevil, ale zazněl na radě města a rada se s ním ztotožnila.  
 
Ing. Soukup sdělil, že výběr nezpochybňuje, ale bylo by vhodnější říci, že z předložených 
návrhů nebyl žádný vhodný a proto rada města vybrala jiné názvy. 
 
Pan starosta upřesnil, že se braly v potaz všechny návrhy, jak návrhy občanů, tak radních. 
Z návrhů, které přišly, se nezdály vhodné žádné, proto se vybraly jiné. 
 
Zastupitelé 16-ti hlasy: 
a) schválili název ulice „Swobodova“ pro novou ulici vzniklou nad stávající bytovou 
zástavbou (severnější, v příloze označená jako č. 1) a název ulice „Rumplerova“ pro ulici 
blíže k Velkému Rapotínu (jižnější, v příloze označená jako č. 2).  
Zdržel se: Ing. Smihrodský 
Zastupitelé jednomyslně: 
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b) schválili nový název ulice „U Garáží“ pro oddělenou průjezdnou část stávající ulice Na 
Výspě kolem garáží s ohledem na různou prioritu údržby u této ulici (v příloze označená jako 
č. 3). s účinností od 1.2.2018. 
 
Zastupitelé 14-ti hlasy schválili záměr odprodeje částí p.p.č. 237 a 235/7, vše v k.ú. Vítkov u 
Tachova (označení parcely a její výměra budou určeny na základě geometrického plánu) pro 
účely bytové výstavby za kupní cenu dle znaleckého posudku č. 4138/17 ve výši 225,50 Kč/1 
m2 za pozemky a 5.509 Kč za trvalé porosty + DPH v platné sazbě. Ke kupní ceně bude 
připočtena cena za znalecký posudek. Geometrický plán bude vyhotoven na náklady 
kupujícího. Kupní smlouva bude uzavřena po dokončení stavby, bude jí předcházet smlouva o 
budoucí kupní smlouvě. Stavba bude realizována ve dvou etapách, první etapa bude 
dokončena do 5 let ode dne podpisu smlouvy o budoucí kupní smlouvě, druhá etapa bude 
dokončena do 10 let ode dne podpisu smlouvy o budoucí kupní smlouvě. Kupující zaplatí 
před schválením v orgánech obce zálohu kupní ceny (jistinu) ve výši 10 % kupní ceny. 
Zdržel se: Mgr. Vrána, p. Dvořák, Mgr. Hrůša 
 
 
 
8) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné 

působnosti. 

 
Bod vedl Ing. Smihrodský a otevřel rozpravu.  
 
Jako první se přihlásil Mgr. Vrána a předložil ke schválení vnitřní směrnici č. 5/2017, která se 
týká schvalování účetních závěrek Města Tachova a jím zřízených příspěvkových organizací 
na základě vyhlášky č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek 
některých vybraných účetních jednotek. Týká se města Tachova a všech příspěvkových 
organizacích zřízených městem Tachov, tj. mateřských škol, základních škol, Regionálního 
vzdělávacího a informačního střediska, Městského kulturního střediska, Polikliniky Tachov  
a Sportovních zařízení města Tachova. Stanovuje formální pravidla pro předkládání účetních 
závěrek tak, aby byly dodávány v ucelené a jednotné podobě  
 
Zastupitelé jednomyslně schválili Vnitřní směrnici č. 5/2017 o „Schvalování účetních závěrek 
Města Tachova a jím zřízených příspěvkových organizací“. 
 
Pan starosta informoval zastupitele a veřejnost o tom, že minulý týden přišlo oficiální 
stanovisko MŠMT, že akceptují žádost na bezúplatný převod sportovní haly na Město Tachov 
jako nového nabyvatele. V současné době se připravuje smlouva o bezúplatném převodu.  
 
Další dotazy ani připomínky vzneseny nebyly a tak ukončil Ing. Smihrodský rozpravu  
a předal slovo panu starostovi. 
 
 
 
9) Usnesení a závěr 

 
Návrh na usnesení přednesl pan Větrovský.  
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Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a připomněl, že řádné zasedání 
zastupitelstva města se bude konat v tomto sále dne 6.11.2017, ukončil jednání zastupitelstva  
ve 20:15 hodin. 
 
 
 
 
 
 
………………………      ……………………… 
 Mgr. Petr Vrána                 Jiří Struček 
    místostarosta                    starosta 
 
 
 
ověřovatelé:      
 
 
 
................................  
 
 
 
................................ 


